
From Mexico City, take highway 57/45 to Querétaro. Continue on highway 57/45 for two hours until exit 
„Querétaro Aeropuerto“. Take the exit and drive approximately eight kilometers to the „Highway 200“ 
exit. The exit will be on the left. Aerotech Industrial Park will be located four kilometers away on Highway 
200. Once inside the park, go straight ahead. The site of Brose Querétaro Aeropuerto will be on the left 
side of the street.
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Brose Querétaro S.A. de C.V.
Max Brose No. 1
Parque Industrial Aerotech
C.P. 76295 Colón, Qro.
Mexico

Tel:	 +52 442 478 7310
Fax:	 +52 442 478 7280
Email:	 aeropuerto@brose.com

GPS coordinates:
Longitude: 100°10‘18.4“W
Latitude: 20°38‘00.5“N
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Viniendo desde la ciudad de México, tome la autopista 57/45 hacia Querétaro. Siga la autopista apro-
ximadamente dos horas hasta llegar a la salida de “Aeropuerto“. Tome la salida y conduzca unos ocho 
kilómetros para encontrarse con la salida a la autopista 200 hacia la izquierda. Encontrará el parque 
Aerotech dentro de cuatro kilómetros. Dentro del parque siga derecho y encontrará Brose a la izquier-
da.
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Von Mexico City gelangen Sie auf der Autobahn 57 bzw. „Avenida 5 de Febrero“ nach Querétaro. Folgen 
Sie dieser Autobahn in Richtung San Luis Potosí und nehmen Sie die Abfahrt “Zona Industrial”.  Fahren 
Sie auf die Brücke und dann weiter geradeaus. Überqueren Sie die Ampel an den Schienen und fahren 
Sie weiter geradeaus bis zur nächsten Ampel. Biegen Sie rechts und danach sofort wieder links ab in die 
Straße Calle 2. Sie finden Brose am Ende der Straße auf der linken Seite.
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